



## 恒大知识产权

恒大知识产权总部设立于深圳国贸大厦，分部位于深圳北梅龙大道七星商业广场

EVERGRANDE INTELLECTUAL PROPERTY HEADQUARTERS IS LOCATED IN SHENZHEN GUOMAO BUILDING, IT IS LOCATED IN SEVEN STAR COMMERCIAL PLAZA, NORTH MEILONG ROAD, SHENZHEN.

深圳恒大知识产权机构是一家属于中国的世界级专利和商标事务所。成立于2010年，在知识产权的各个领域为全球客户提供优质的服务。在香港、新加坡亦有代表处。本事务所擅长制定有效知识产权战略，包括挖掘确权运营以及维权。

自成立以来，在欧洲，美国，台湾，澳门，加拿大、马来西亚等地区设立分支机构，业务分部全球86个国家和地区，是国内领先的综合型实战型战略服务知识产权机构。

Shenzhen Hengda IP SERVICE CO.,LTD agency is a world-class Patent and trademark LAW FIRM based in China. Founded in 2010, We provide excellent service to the global customers in every fields Of intellectual property. The firm today has representative office in Hong Kong and Singapore that specialize in making effective Strategies for intellectual property which including right confirmation and protection, research and operation. our firm is one of the Prestigious IP Law Firms in China over the past decades,

After established for more than twenty years, Hengda has Developed into a leading integrated combat type strategic Intellectual property agency. The firm has branches all over the World including the Europe, the United States, Canada, Malaysia, Taiwan and Macau. We have business dealings with MORE THEN 86 Countries and regions around the world.

“善于沟通并且提供建议清晰全面透彻”

ATTORNEYS WHO ARE PROMPT COMMUNICATIVE AND CLEAR IN THEIR ADVICE

客户印象

CUSTOMER EVALUATION

地址：中国深圳市罗湖区南湖街道人民南路国际贸易大厦10楼

Add. : 10F, International Trade Center Building, Renmin South Rd., Luohu Dist., Shenzhen, China